一 产品特点
1 只有两片热片和一条带CPU控制器的线组成。

2 可代替现有高低档和五档产品使用。

3 特别适用不需要新开一个温控开关孔的汽车使用，因为有些车主不愿意开孔安装开关。

4 安装非常方便，先将两片热片安装到汽车的座椅座和靠背上，而后将控制器上的两条线，红线和黑线接到汽车的ON线上和汽车的搭铁线上即可。
二 使用方法

1 不需温度开关，自动检测汽车内的温度，当车内温度低于人体感觉到冷的温度时其自动加热。

2 加热到多少温度，其自动寻找。温度越低加热温度越高，当温度达到一定值时，其自动保持在人体所需温度。
3 程序自动设定了50多种可选择温度，根据车内温度不同，其选择相应温度工作，所选的温度，肯定适合人体所需温度。

4 此款产品是我们多年研制成果，符合人体所需温度，全自动选择温度。

三也可把电源线直接插到汽车点烟器上

1 这种安装方法更为简单，驾驶员只需将两片热片粘贴到汽车座椅的座和靠背上，再将汽车点烟器插头插入汽车点烟器即可。
2 装好后启动汽车，其自动检测温度，自动控温，不需人为调温，不需开孔再安开关，也不需接电源线，因为非专业人员不易找到电源的正极。

四 请看随说明配套的图片。
1 The feature of the product

(1)It consist of two heating pads and a wire with a CPUcontroller.

(2)It can substitute the high-low switch product and the five-switches product.
(3)Some owner do not make a hole in their car so this product is the best choice.The owner do not have to make a hole in their car.

(4)It is easy to install,put the pads at the back and the bottom of the seat,link the red line to the ON line,link the black line to the ground line.
2 How to use it

(1)It do not need a switch,it can discover the temperature itself,it will heating when the temperature begin to make people feel cold.

(2)It can controll the temperature itself,it will heating to a higher temperature as long as the temperature in the car is colder.It will keep the temperature itself when it is warm enough.
(3)The program automatically set 50 kinds of temperature,it will chose one according to the temperature in the car.And it will certainly suit the people.

(4)We have been study on this for years,it will chose the right temperature for people itself.

3 It can connnect to the cigarette lighter

(1)This is a simple way to install it,just put the two pads ready and connect it to the lighter.
(2)Start the car after everything is raedy,it will discover the temperature,you do not need to make a hole,do not need wire,because amateur can not find the anode.
4 Please check the pictures.
